

玩具圖書館 Toy Library

宗旨

1. 宣揚遊戲對兒童健康成長的重要，並讓兒童通過遊戲發揮潛能和創意；
2. 推動家庭遊戲，為家長與子女提供遊戲場地，促進親子關係；
3. 從小培養兒童使用圖書館的習慣。

開放時間

星期一、二、四、五、六、日	上午十時至晚上九時
星期三	下午一時至晚上九時
公眾假期	上午十時至晚上七時

(圖書館於元旦、農曆年初一至三、耶穌受難節、聖誕節和聖誕節翌日休館。)

玩具圖書館於上述時間分段開放，每節遊戲時段為45分鐘。逢星期一、二、五、六、日和公眾假期下午二時至三時，以及星期四下午四時至五時為清潔時段，玩具圖書館會暫停開放；星期二上午十時至中午十二時和星期四下午二時至四時的時段（公眾假期除外）則預留給學校和團體參觀使用。

Objectives

1. To advocate the importance of play for the healthy development of children and to help children unlock their potential and creativity through play ;
2. To enhance the parent-child relationship through the promotion of family play and the provision of a family play venue ;
3. To inculcate a habit of using library among children at an early age.

Opening Hours

Monday, Tuesday, Thursday, Friday, Saturday and Sunday	10 am - 9 pm
Wednesday	1 pm - 9 pm
Public Holidays	10 am - 7 pm

(The Library closes on New Year's Day, the first three days of the Lunar New Year, Good Friday, Christmas Day, and the day following Christmas day.)

The Toy Library is open in sessions during the above opening hours, and the duration of each play session is 45 minutes. It closes from 2 pm to 3 pm on Monday, Tuesday, Friday, Saturday, Sunday and public holidays, and from 4 pm to 5 pm on Thursday for cleansing work. Except for public holidays, all Tuesday morning sessions (10 am - 12 noon) and Thursday afternoon sessions (2 pm - 4 pm) of the Toy Library are reserved for school and organisation visits.

使用時段 Sessions

星期一 Monday	星期二 Tuesday	星期三 Wednesday	星期四 Thursday	星期五、六、日 Friday, Saturday, Sunday	公眾假期 Public Holidays
10:00 - 10:45	參觀活動* Library Visit*	休息 Close	10:00 - 10:45	10:00 - 10:45	10:00 - 10:45
11:00 - 11:45			11:00 - 11:45	11:00 - 11:45	11:00 - 11:45
12:00 - 12:45	12:00 - 12:45	13:00 - 13:45	12:00 - 12:45	12:00 - 12:45	12:00 - 12:45
13:00 - 13:45	13:00 - 13:45		13:00 - 13:45	13:00 - 13:45	13:00 - 13:45
清潔 cleaning	清潔 cleaning	14:00 - 14:45	參觀活動* Library Visit*	清潔 cleaning	清潔 cleaning
15:00 - 15:45	15:00 - 15:45	15:00 - 15:45		15:00 - 15:45	15:00 - 15:45
16:00 - 16:45	16:00 - 16:45	16:00 - 16:45	清潔 cleaning	16:00 - 16:45	16:00 - 16:45
17:00 - 17:45	17:00 - 17:45	17:00 - 17:45	17:00 - 17:45	17:00 - 17:45	17:00 - 17:45
18:00 - 18:45	18:00 - 18:45	18:00 - 18:45	18:00 - 18:45	18:00 - 18:45	18:00 - 19:00
19:00 - 19:45	19:00 - 19:45	19:00 - 19:45	19:00 - 19:45	19:00 - 19:45	
20:00 - 21:00	20:00 - 21:00	20:00 - 21:00	20:00 - 21:00	20:00 - 21:00	

* 預留學校/團體參觀 Reserved for school / organisation visit